

Fehlversuche

Failed attempts

H

Epheser 2,8–10 (LU)

⁸Denn aus Gnade seid ihr gerettet durch Glauben, und das nicht aus euch: Gottes Gabe ist es,

Ephesians 2,8–10

⁸For it is by grace you have been saved, through faith—and this is not from yourselves, it is the gift of God—

Epheser 2,8-10 (LU)

⁸Denn aus Gnade seid ihr gerettet durch Glauben, und das nicht aus euch: Gottes Gabe ist es, ⁹nicht aus Werken, damit sich nicht jemand rühme.

Ephesians 2,8-10

⁸For it is by grace you have been saved, through faith—and this is not from yourselves, it is the gift of God- ⁹not by works, so that no one can boast.

Epheser 2,8-10 (LU)

⁸Denn aus Gnade seid ihr gerettet durch Glauben, und das nicht aus euch: Gottes Gabe ist es, ⁹nicht aus Werken, damit sich nicht jemand rühme. ¹⁰Denn wir sind sein Werk, geschaffen in Christus Jesus zu guten Werken, die Gott zuvor bereitet hat, dass wir darin wandeln sollen.

Ephesians 2,8-10

⁸For it is by grace you have been saved, through faith—and this is not from yourselves, it is the gift of God- ⁹not by works, so that no one can boast. ¹⁰For we are God's handiwork, created in Christ Jesus to do good works, which God prepared in advance for us to do.

Orientierungslosigkeit

Disorientation

Religionen

Religions

Spezielle religiöse Gruppen - Sekten

Specific religious groups - sects

Gesetzlichkeit

Legality

Fehlversuche / Failed attempts

Gute Werke

Good deeds

Vergleichsdenken

Comparative thinking

Gottes Liebesangebot

God's offer of love